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NA ÚVOD …

JUBILEJNÍ POSVÍCENÍ

Letošní posvícení nám vyšlo na první podzimní den, počasí si s námi chvíle-
mi pěkně zahrávalo,  ale nakonec bylo spíš  letní  než sychravě podzimní.
A to  se  hodilo,  protože  program  byl  dost  nabitý  a  byla  by  škoda,
kdybychom o něco z něj přišli.

Návštěvníci se na návsi začali scházet už po jedné hodině, přípravy v tu
dobu ještě byly v plném proudu, aby vše bylo ve 14 hodin na místě. 

Jubilejní 10. Novoveské posvícení zahájil ženský sbor Nedachlebjanky, kte-
rý  k  nám  zavítal  až  od  Uherského  Hradiště  (cca  350  km).  Připravily  si
pro nás  dvě  série  nádherných  moravských  písní  a  zasloužily  si  opravdu
velký aplaus.

Po přivítání všech občanů a hostů panem starostou jsme si užili báječná vy-
stoupení  našich dětí: z novoveské mateřské školy, z ledčické základní školy
a  z  velvarské  umělecké  školy.  Vystupují  na  našich  akcích  každoročně
a pokaždé s parádními novými čísly.  Za svá vystoupení si  děti  vysloužily
perníčky. 



Po dětech přišel na řadu tolik oblíbený Senior Minichor, už také tradiční vy-
stupující. Do současnosti k pop-music jsme se pak přesunuli s koncertem
Markéty Aptové a jejího Vocal Bandu, zazněly písničky, které dobře známe
z rádií.

V  průběhu  celého  odpoledne  bylo  kromě  sledování  vystoupení  pořád
co dělat. Děti se propotily při skákání na obřích skákacích hradech, vystříle-
ly stovky nábojů na airsoftové střelnici (vyzkoušeli si to i dospělí!), vyrobily
si  spoustu  krásných věcí  na  hraní  i  na  památku  v  několika  řemeslných
dílničkách  a  mohly  si  nechat  pomalovat  obličej.  Všichni  jsme  se  dobře
najedli a napili v několika stáncích s občerstvením a u našich pekařek (pe-
čení jako vždy na jedničku s hvězdičkou!), pokoupili jsme si drobnosti u ru-
kodělných stánků, prohlédli si expozici Pevnostního muzea ze Sazené, pro-



cvičili  mozky u přírodovědných kvízů, které si pro nás připravili  myslivci.
Prostě bylo toho habaděj. 

A se  setměním program zdaleka nekončil,  protože po 19.  hodině vtrhli
na scénu  novovesko-kralupští  rockeři  Amberlane  a  roztančili  nás  napříč
generacemi. 

Po nich pak až do půlnoci hrála kapela Gradace, už bohužel za drobného
deště. 

Nesmíme  zapomenout,  že  ledčické  děti  si  připravily  kasičku  se  sbírkou
pro Nemocniční klauny, ve které se sešlo přes 900 korun - všem dárcům
patří velký dík, peníze obratem putovaly ke klaunům. Návštěvníkům Po-
svícení děti nabízely magnetky s motivem Posvícení nebo erbem naší obce,
teď už magnetky určitě zdobí nejednu ledničku. 

Také jste letos měli
možnost  vyplnit
anketku  o  našem
posvícení,  využilo
toho cca 50 z vás a
jsme  za  to  rádi,
vždy  je  co  vy-
lepšovat! Pro příští
rok  víme,  že  byste
hlavně rádi country
muziku,  kolotoče
pro  děti  a  bohatší

nabídku občerstvení. Budeme na to myslet, slibujeme!

Děkujeme všem spolků i jednotlivcům, kteří se do příprav Posvícení zapoji-
li! 



A my se už vrháme do příprav obecních kulturních akcí, které nás ještě če-
kají do konce roku: Advent, který se letos poprvé bude konat v mateřské
škole,  kam  jsou  všichni  srdečně  zváni.  Školka  nám  (oproti  prostoru
před úřadem) poskytne příjemné zázemí, klid bez hluku projíždějících aut,
dostatek prostoru, bezpečí zahrady pro malé děti. Školku si budete moci
po rekonstrukci  prohlédnout,  zahřát  se,  děti  v  ní  budou mít  připravené
dílničky. V zahradě bude připravený tradiční adventní program – muzika,
trh, rozsvícení stromečku, dětská vystoupení. Myslíme si, že se máte na co
těšit!  V  prosinci  pro  vás  připravujeme  Mikulášskou  zábavu  a  setkání
na Štědrý den u zvoničky.  Budou se také rozsvěcet stromečky v jednot-
livých částech obce. A o tom více v dalším vydání Zpravodaje.

Za kulturní výbor Bohdana Tobiášková

/bohatou fotogalerii najdete na webových stránkách obce/

Na Novoveském posvícení byl předán putovní pohár      

Jako každý rok byl i letos na Novoveském posvícení předán zástupci MK
Miřejovice putovní pohár Novoveského úprku. Tentokrát si děti vítězných
Starých Ouholic přišly na své. Pohár byl až po okraj plný bonbónů. Třeba to
bude motivací do dalších ročníků.  

K vítězství stačí mít co nejvíce
účastníků  z  svojí  části  obce
(případně  známých/příbuz-
ných  od  jinud  soutěžících  za
tuto část).  Letošní  Novoveský
úprk  se  konal  2.  9.  tradičně
ve Starých  Ouholicích  a  zú-
častnilo se ho na třicet dětí.  

Těšíme  se  zase  příští  rok.
Za MK Miřejovice Dana Burianová 



OHLÉDNUTÍ ZA MINULÝM MĚSÍCEM

RYBÁŘSKÉ ZÁVODY
Rybářský  spolek  Vepřecké  vydry dal  o  sobě
znovu výrazně vědět. Dne 2. září pořádal Dět-
ské rybářské závody na rybníku „U studánky“
v Ledčicích pro děti  do 14 let  věku.  Ocenění
zaslouží  nejen  skutečnost,  že  se  naši  rybáři
celý den nezištně angažovali  pro děti.  Dobrý
skutek byl umocněn skutečností, že nalovené,
tj.  zachráněné  ryby,  končily  v  sousedním
rybníku,  neboť  lovený  rybník  bude  následně
vypuštěn a vyčištěn. Ing. Bruno Vonič, kronikář

DÝŇOVÁNÍ SE SOPTÍKY
V sobotu 7. 10. 2017 proběhlo ve Starých Ouholicích u Hospůdky U Hasiče
již tradiční Dýňování Spolku Soptíci. Dýně jsme společně vydlabali a jistě
teď zdobí nejednu zahradu. Silný podzimní vítr, který foukal, nás neodradil.



Naopak, pouštěli jsme draky a zábavy jsme si všichni užili víc než dost. Dě-
kuji všem za účast a těším se na vás tentokrát na Lampionovém průvodu.

Za Spolek Soptíci Veronika Kuchtová

MS NOVÁ VES „DIANA“

19. 7. 2017 proběhly v naší honitbě již podruhé zkoušky loveckých psů ma-
lých plemen (ZVVZ), této
akce se zúčastnilo 6 psů.

Byla udělena:

          4 x 1. cena

          1 x 2. cena

          1x odstoupil

Vítězové si odvezli věcné
dary.

Tato  akce  byla  dobře  připravena  stejně  jako  předchozí.  Rozhodčí  byli
přísní, ale spravedliví, o naše žaludky se staral osvědčený kuchař Pepa Sed-
láček. Tímto chci poděkovat všem aktérům.

Ředitel  zkoušek
Jiří Prejza

Vrchní  rozhodčí
Václav Sypecký

Pověřená osoba
Roman Jílek

Kynologii zdar!



INFORMACE ZASTUPITELSTVA

V  pondělí 9. 10. 2017 se sešlo Zastupitelstvo na svém pravidelném zase-
dání.

Přítomni: všichni zastupitelé (zastupitelka Jana Prokešová opustila jednání
během zasedání).

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné: 

• Schválilo rozpočtové opatření č. 9. /hlasování: 7 PRO; Zdrželi se: Husák,
Prokešová/

• Vyslechlo zprávu kontrolního výboru.

• Vyslechlo zprávu finančního výboru.

• Vyslechlo informace o přípravě nových webových stránek obce. 

• Schválilo NÁVRH stavební uzávěry,  který je předložen veřejnosti  a do-
tčeným orgánům k připomínkám. /hlasování: 6 PRO; PROTI: Prokešová,
Husák; Zdrželi se: Čmerdová/

• Schválilo výměnu pozemků potřebných pro stavbu chodníků a kanalizace.
/hlasování: 7 PRO; Zdrželi se: Husák. Prokešová v 18.32 opustila zasedání
a již nehlasovala/

• Přijalo směrnici o č. 2/2017 - Na stanovení výše stočného pro kanalizaci

Miřejovice na rok 2017, stočné je stanoveno na 56 Kč/m3. /hlasování: 7
PRO; Zdrželi se: Husák/

• Schválilo odkup pozemku KN 57/6 v k.ú. Vepřek o výměře 358 m2 od Lesů
České republiky, s.p. pro výstavbu kanalizace. /hlasování: 7 PRO; Zdrželi
se: Husák/

Zapsal  Jiří  Karas  /  Kompletní  zápis  naleznete  na  webových  stránkách  Nové  Vsi
www.nova-ves.cz v  záložce  Dokumenty  obce/Zápisy  ze  zasedání  zastupitelstva
(v levém sloupci). 

http://www.nova-ves.cz/


Zpráva o hospodaření obce v září 2017

  ZÁŘÍ  2017 1. 9. 2017 30. 9. 2017

BÚ Česká spořitelna 460043319/0800 1 630 427,26 Kč 1 580 706,74 Kč

BÚ ČNB  94-2312171/0710 6 761 640,32 Kč 6 945 696,72 Kč

Pokladna 5 437,00 Kč 6 532,00 Kč

Celkový stav finančních prostředků
obce 8 397 504,58  Kč 8 532 935,46  Kč 

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč

Mzdy 82 563,00 Kč 19. 9. 2017

BÚ výdaje nad 30 000 Kč

J. Tichý – výměna radiátorů MŠ Nová Ves 34 613,00 Kč 1. 9. 2017

Výběr hotovosti do pokladny 50 000,00 Kč 4. 9. 2017

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 38 600,00 Kč 11. 9. 2017

FÚ – zálohová daň 32 393,00 Kč 11. 9. 2017

OSSZ – sociální pojištění 66 732,00 Kč 11. 9. 2017

Výběr hotovosti do pokladny 82 563,00 Kč 12. 9. 2017

LT-BAU – měrná šachta Miřejovice 214 435,00 Kč 12. 9. 2017

Odměna 33 113,00 Kč 12. 9. 2017

KTP – dotace kanalizace Miřejovice 72 600,00 Kč 13. 9. 2017

Nákup pozemku 50 000,00 Kč 13. 9. 2017

F. Kubový – nábytek a truhlářské práce MŠ Nová
VES 114 393,40 Kč 14. 9. 2017



PRAGOPROJEKT – průzkumné práce chodníky NV
- NO 58 080,00 Kč 14. 9. 2017

FCC Regios – svoz odpadu 8/2017 83 291,00 Kč 15. 9. 2017

MŠ Nová Ves – přeposlání dotace pro MŠ 152 539,20 Kč 22. 9. 2017

Kooperativa – pojištění hospodářských rizik 35 664,00 Kč 22. 9. 2017

Zpracovala: Ing. Renáta Hakrová, místostarostka

Příští jednání zastupitelstva se bude konat 
v pondělí 13. listopadu 2017 v 17 hodin v sále obecního úřadu.

Všechny občany srdečně zveme!

STAROSTA OBCE M. EXNER INFORMUJE …

Nový územní plán a návrh částečné územní uzávěry

Jak jsme ve Zpravodaji  již  několikrát informovali,  obec zpracovává nový
územní plán. Je hotové zadání územního plánu, které připomínkovalo asi
60  dotčených  orgánů  a  které  schválilo  zastupitelstvo.  Zpracovatel
(společnost  GGG -  Ing.  arch.  Ivan Gogolák,  Ing.  arch.  Lukáš Grasse,  Ing.
arch.  Pavel  Grasse)  připravuje  první  návrh územního plánu pro veřejné
projednání.  Veřejnou  prezentaci  a  projednání  návrhu  územního  plánu
plánujeme provést  na začátku prosince na sále  obecního úřadu.  Přesný
termín uvedeme v příštím Zpravodaji.

Nyní platný územní plán je z roku 2001. Byla v něm udělána v roce 2009
změna č. 1, v roce 2011 změna č. 2 a následně změna č. 3 (umožnění stav-
by solární elektrárny Vepřek). Změnami č. 1 a 2 přibylo v obci množství za-
stavitelných pozemků, ale bohužel, často v nevhodných lokalitách, ať už
z důvodu  povodňového nebezpečí,  odloučenosti  lokality  od  stávající  zá-
stavby, napojení komunikací a podobně. V případě staveb v nevhodných



lokalitách z toho pro obec mohou vyplývat četné problémy a náklady, ať už
se jedná o pomoc občanům při povodni, řešení poškození budov, evakua-
ce, nebo o budování cest, veřejného osvětlení a sítí  ke vzdáleným loka-
litám.  Případná  výstavba  hal  a  provozů  náročných  na  dopravu  zboží
u dálnice by zatížila další  nákladní  automobilovou dopravou Novou Ves.
Například  stavba  obytných  domů  mezi  dálnicí  a  průmyslovým  areálem
by zatížila její nové obyvatele hlukem dálnice, emisemi a provozem areálu
a dopravou kolem něj. Jistě by pak měli požadavky na protihlukové stěny
a další opatření. Je třeba také chránit mizející ornou půdu a vyhodnocovat
i mnoho dalších ekologických, ekonomických, sociálních a dalších aspektů.

Současně ve vyjádřeních některých orgánů (zejména povodí Vltavy a odbo-
ru životního prostředí Městského úřadu Kralupy n.V.) k zadání územního
plánu jsou nesouhlasy s tím, aby některé pozemky, například v zátopové
oblasti,  byly  zastavitelné,  ale  i  množství  dalších  požadavků,  které  obec
musí při zpracování územního plánu respektovat. 

Je tedy třeba si uvědomit, že územní plán není jen nějaká mapa, kde obec
vyhoví všem požadavkům na změnu pozemku z pole či zahrady, všem zá-
měrům developerů,  ale  je  třeba se pečlivě  zamýšlet  nad tím,  co zájem
jednoho omezí na zájmech druhého, co z toho vyplývá pro občany Nové
Vsi a jaké následky, náklady a povinnosti z toho dlouhodobě budou ply-
nout pro obec. Cílem je navrhnout takový územní plán, který na dlouhou
dobu mnoha let umožní nekonfliktní rozvoj obce a který se nebude muset
neustále měnit. 

Proto zpracovatel územního plánu navrhl v souladu se stavebním zákonem
obci, aby vydala na některé pozemky dočasnou stavební uzávěru. Platnost
stavební  uzávěry je  navrhována do doby,  než  začne platit  nový  územní
plán. Cílem stavební uzávěry je získat čas na posouzení využití jednotlivých
pozemků  a  zapracování  nových  podmínek  obce  i  dotčených  orgánů
do nového  územního  plánu  a  zamezit  nevhodným  nevratných  změnám



v zástavbě. Návrh této stavební uzávěry schválilo zastupitelstvo 9. 10. 2017
a nyní je tento návrh zveřejněn na úřední desce fyzické i elektronické k vy-
jádření  dotčených  vlastníků  pozemků.  Aby  se  všichni  stihli  vyjádřit,
prodloužil jsem minimální zákonnou lhůtu zveřejnění z 15 dní na 30 dní.
Současně  byl  tento  návrh  rozeslán  k  vyjádření  několika  desítkám  do-
tčených orgánů. Další postup je v souladu se zákonem takový, že připo-
mínky vypořádáme – pečlivě je posoudí obec se zpracovatelem (který je
odborným garantem posouzení), a buď budou zapracovány, nebo zamítnu-
ty a to bude zdůvodněno. Výsledné znění návrhu stavební uzávěry bude
předloženo zastupitelstvu ke schválení,  pravděpodobně na prosincovém
zasedání. Připomínám, že program zasedání zastupitelstva je vždy nejmé-
ně týden předem zveřejněn na úřední desce.

Na závěr bych chtěl shrnout, že záměrem vedení obce je harmonický roz-
voj obce ve vhodných lokalitách tak, aby nedošlo ke zhoršení kvality byd-
lení  stávajících obyvatel  další  dopravou a jinými vlivy podnikatelských
činností,  aby  nedošlo  ke  zvýšení  počtu  nemovitostí  a  občanů
ohrožených povodní, aby nedošlo ke stavbám obřích hal a vysokých bu-
dov  nebo  k  masovému  zastavování  zemědělské  půdy,  jak  to  vidíme
v okolí dálnice D8. To vše v souladu s požadavky desítek dotčených orgánů
státní správy, které obec nemůže ignorovat.

Kanalizace Miřejovice   

Většina vlastníků nemovitostí již podepsala smlouvu o připojení. Kanaliza-
ce  je  tedy  v  provozu.  Výpočtem  v  souladu  s  vyhláškou  bylo  stano-

veno stočné v Miřejovicích 56,- Kč/m3. Ve Starých Ouholicích bude stočné
pro rok 2018 ve stejné výši. Pro výpočet stočného byly uvažovány náklady
za Miřejovice i Staré Ouholice dohromady, jako části obce Nová Ves. Tedy
ve Starých Ouholicích doběhne stávající stočné do konce roku a pro rok
2018 bude stočné shodné. Po vybudování kanalizace budeme stejným způ-
sobem postupovat i nadále, tedy náklady na kanalizaci ve všech částech se



dají do jednoho „pytle“ a z nich se spočte na každý rok podle nákladů roku
předchozího stejné stočné pro všechny občany Nové Vsi.

DŮLEŽITÉ INFORMACE …

MATEŘSKÁ ŠKOLA

MŠ Nová Ves, příspěvková organizace přijme od 1. 1. 2018 vedoucí školní 
jídelny na úvazek 0,25. 
Požadujeme maturitní zkoušku. Znalost jednoduchého účetnictví, proble-
matiky školního stravování a norem ŠJ výhodou. Práci lze vykonávat jako 
HPP i VPP.  Více informací na telefonu 315 765 037.
Martin Srncová, zastupující ředitelka MŠ

ZVEME VÁS …

BESEDA SE SPORTOVNÍ REDAKTORKOU
Spolek seniorů organizuje 9. listopadu od 16 hodin v sále obecního úřadu
besedu s paní  Darinou Vymětalíkovou – sportovní redaktorkou České te-
levize  o  její  práci  v  televizi  a  nejen  o  ní.  Beseda  bude  doprovázena
videoprojekcí z databáze rodiny Vymětalíkovy. 

Na besedu srdečně zveme všechny spoluobčany. 

Ing. Bruno Vognič, za Spolek seniorů

KINO NOVÁ VES
Ve středu 22. 11. 2017 se budu od 19,00 promítat na sále obecního úřadu
v Nové Vsi v rámci projektu Člověka v tísni „Promítej i ty“ dva krátké doku-
mentární filmy.



Šitkredit      Režie: Martin Řezníček/Česká republika/2010/31 min. 

„Chtějí po mně 300 000 za jeden podpis a za to, že jsem si od nich žádný
peníze nevzala," zpovídá se v dokumentu Šitkredit žena, kterou, stejně jako
mnoho dalších, zlákala možnost snadné a rychlé půjčky. I když si žena celou
transakci  rozmyslela  a  od  smlouvy  odstoupila,  nevýhodné  podmínky
umožnily  úvěrové  firmě  obstavit  její  dům.  Martin  Řezníček  ve  snímku
Šitkredit  divákům  a  divačkám  přibližuje  neetické  praktiky  těchto  firem
a jejich dopady na osudy konkrétních dlužníků, většinou lidí s nízkými pří-
jmy. V prostředí špatně regulovaného trhu s půjčkami může i jediná zpož-
děná platba znamenat pro úvěrovou firmu dlouholetý pravidelný příjem -
navzdory tomu, že jejich dlužníci nemají žádný majetek. Dokument, produ-
kovaný společností Člověk v tísni, dává kromě hlavního tématu - novodobé
lichvy - nahlédnout i do problematiky chudoby a sociálního vyloučení.

Tři dary    Režie: Erika Hníková/Česká republika/2011/26 min. 

Dokumentaristka  Erika  Hníková  se  ve  svém  snímku  Tři  dary  vydala
po stopách  české  pomoci  v  Afghánistánu.  Natáčení  dovedlo  českou  fil-
mařku na sever země, kde se už řadu let snaží společnost Člověk v tísni
zlepšit životní podmínky místních lidí, živořících na hranici chudoby v pod-
horských  vesnicích  poznamenaných  dlouholetou  válkou.  Dokument  je
složen ze tří příběhů rodin, kterým Člověk v tísni pomáhá zajistit stabilní
zdroje příjmů. Diváci společně s autorkou zjišťují, jak může ovlivnit život ro-
diny darované hejno slepic, tkalcovský stav nebo včelí roje.

Vstup je zdarma, srdečně zveme všechny.

Martin Exner, za Okrašlovací spolek Nových Ouholic  a okolí



ZAJÍMAVOSTI, NOVINKY …

SPOLEK SENIORŮ
Na  své  říjnové  schůzce  12.  10.  jsme  jako  obvykle  popřáli  oslavencům
a zhodnotili záříjové akce, které jsme organizovali, nebo se jich účastnili -
a že jich bylo. 

Ke zdaru obecního posvícení přispělo hned 8 našich členek svými pochout-
kami. Oceňujeme jejich obětavost a děkujeme. 
Velmi pozitivně byly hodnoceny návštěvy: jak televizní Všechnopárty, tak
i předpremiéry muzikálu IAGO, nezklamala ani Zahrada Čech. 
Z  akcí,  které  jsme  si  připravili  sami,  byla  objevná  návštěva  Hostibejku
v Kralupech. Stavby na něm, i ty skryté ve skále, nám přiblížil zasvěcený
průvodce. 
Prvního října jsme se sešli k oslavě Dne seniorů. Zejména pak druhá z výše
jmenovaných akcí, kde došlo ke skloubení pohodového setkání s pohybem
-  jak  jinak  než  pétanque  v  Miřejovicích,  zlákala  k  účasti  i  řadu  přátel,
nečlenů našeho spolku. A bylo nám spolu dobře. 



Projednali jsme připravované akce: 
- zájezd do Liberce 19. října,
- beseda se sportovní redaktorkou ČT paní Vymětalíkovou 9. listopadu,
- návštěvu trhů v Ředhošti v sobotu 25. listopadu.
Na všechny naše akce srdečně zveme všechny naše spoluobčany.

Příští schůzka Spolku 9. listopadu od 14 hod. v sále obecního úřadu.

Předseda spolku seniorů Nová Ves Ing. Bruno Vognič 

DÝŇOVÁNÍ V MŠ

Děkujeme  rodinám  Fikáčkových,  Rame-
šových,  Kořínkových  a  Tobiáškových
za opravdu bohatou dodávku dýní pro děti
z Mateřské školy.

Koncem  října  proběhne  ve  školce  velké
dýňování,  na  reportáž  se  můžete  těšit
v příštím Zpravodaji.

Martina Srncová, zastupující ředitelka

CO NEVÍM, NEPOVÍM … 
- Jak to tak vypadá, budeme mít v obci opět po letech oficiální přístaviště
lodí.  Ředitelství  vodních  cest  ČR  podalo  žádost  o  vydání  rozhodnutí
o umístění  staveb pod názvem „Čekací stání pro malá vozidla na Vltavě –
Plavební  komora  Miřejovice“. Stání  proti  proudu  toku  řeky  má  být
umístěno nad miřejovickým mostem. Stání po proudu má být pod vtokem
do náhonu vodní elektrárny. 



Účel stavby je definován takto: „Potřeba čekacích stání pro malá plavidla
je vyvolána rozvojem rekreační plavby a situací, že v současné době nemají
tato plavidla možnost vyvázání po dobu čekání na proplavení. Čekací stání
se  navrhují  v  délce  20  m.  Tato  délka  zabezpečí  vyvázání  až  3  malých
plavidel při podélném stání v jedné řadě v závislosti na jejich délce“. „Obě
čekací stání budou vybavena osvětlením. Součástí stavby bude kamerový
dohled oblasti stání a rozhlasová komunikace od obsluhy plavební komor“.

- Najde se někdo, kdo ví? Asi 100 m před Starými Ouholicemi u silnice stojí
ve stromořadí u jedné z laviček kolem jednoho metru vysoký kamenný vá-
lec s oblým vrškem. (Obdobný - větší
a  na  podstavci  je  kousek  od  kři-
žovatky  na  Nelahozeves).  Umístění
válce u Starých Ouholic nemá zřejmý
smysl. Podle mého názoru jde o dří-
vější rozcestník. Najde se někdo, kdo
potvrdí  nebo  vyvrátí  moji  do-
mněnku?

- V kostele se opět živě zpívá.  Stává
se pomalu pravidlem, že se v našem
vepřeckém kostele živě zpívá. Po mši
je možné slyšet paní Hanu Hertlovou
z  Nové  Vsi,  která  byla  řadu  sezón
členkou nejen Karlínského divadla.

Ing. Bruno Vognič, kronikář

TŘÍDĚNÍ ODPADU
V rámci 13. ročníku krajské soutěže "My třídíme nejlépe" pro rok 2017
se naše  obec  umístila  v  kategorii  obcí  od  500  do  1  999  obyvatel
na krásném 61. místě z celkem 422 obcí ve Středočeském kraji. 



Do soutěže jsou automaticky zapojeny všechny obce v systému EKO-KOM,
a.s . Není třeba nikam zasílat množství vytříděných tun za soutěžní období. 

Doufejme, že až zřídíme popelnice a pytle na tříděný odpad i jednotlivým
domácnostem (podle zájmu), posuneme se ještě výš.

Více informací najdete na: www.mytridimenejlepe.cz. Třídění má smysl!

Bohdana Tobiášková, informační výbor

VÝZVA
Vážení  sousedé,  probíhají  dvě  státem  iniciované  dotační  akce:  Druhým
rokem  „Kotlíková“,  tj.  výměna  kotlů  na  pevná  paliva  a  letos  vyhlášená
„Dešťovka“. Pro účely zápisu ohlasu těchto akcí v našich obcích do kroniky
prosím o sdělení, zda se někdo k těmto aktivitám přihlásil  a do některé
z akcí se zapojil. Samozřejmě respektuji, pokud někdo nebude chtít svoje
jméno zveřejnit – myslím, že pro tento účel postačí číselný údaj.

Ing. Bruno Vognič, kronikář

KOTLÍKOVÉ DOTACE PRO OBČANY STŘEDOČESKÉHO
KRAJE

Dne 31. 8. 2017 došlo k vyhlášení programu „Výměna zdrojů tepla na pevná
paliva v rodinných domech ve Středočeském kraji  2017 –  2019“.  Díky  ní  si
mohou obyvatelé Středočeského kraje zažádat o příspěvek na výměnu kotlů
na tuhá paliva s ručním přikládáním v 1. a 2. emisní třídě dle ČSN EN 303-5.
Podpořena tak bude realizace výměny zdroje tepla na pevná paliva s ručním
přikládáním za tepelné čerpadlo, kotel výhradně určený pro spalování biomasy,
automatický kotel na uhlí a biomasu či plynový kondenzační kotel. Dotace se
pak nevztahuje na výměnu kamen, krbových kamen a krbů, a to i v případě,
že slouží  k  primárnímu  vytápění  objektu.  Finanční  podpora  může  dosáhnout
výše 75 000 Kč až 120 000 Kč, a to podle kategorie nově pořízeného tepelného
zdroje. 

http://www.mytridimenejlepe.cz/


Podmínkou  k  získání  podpory  je  splnění  směrnic  EU  (ekodesign)  pro  nové
zdroje. K prokázání emisní třídy 1. a 2. je žadatel dále povinen přiložit k žádosti
doklad o kontrole technického stavu a provozu kotle. Jedná se o revizní zprávu,
kterou  byli  všichni  majitelé  kotlů  na  tuhá  paliva  o  příkonu  10  –  300  kW
napojeného  do  komína  a otopnou  soustavu  povinni  si  nechat  zpracovat
do konce roku 2016. Pokud fyzická osoba tímto dokumentem nedisponuje, lze
jej u zdrojů nahrazených před 31. 12. 2016 zaměnit za jiný doklad prokazující
třídu  kotle  (fotografie  štítku  kotle,  návod  k obsluze  či  jiné  dokumenty),
v případě  kotlů,  u  kterých  třída  nebyla  stanovena  lze  nahradit  čestným
prohlášením o tom, že je třída kotle neznámá. 
Výměnu  starého  kotle  na  ruční  přikládání  mohou  realizovat  fyzické  osoby
na území Středočeského kraje, a to pouze ve vybraných objektech, kterými jsou
rodinné domy,  objekty  k  bydlení  a  zemědělské usedlosti  s  maximálně třemi
bytovými jednotkami podle listu vlastnictví z Katastru nemovitostí.  Dotace se
naopak nevztahuje na rekreační objekty. Zásadní novinkou je také to, že žádost
o podporu se nově podává pouze elektronicky.  Příjem žádostí bude zahájen
dne 4.  10.  2017  od  8,00  hod.  a  ukončen 29.  6.  2018  ve  14,00  hod.,  nebo
do vyčerpání  určených finančních zdrojů.  Všechny další  informace se můžete
dozvědět na webových stránkách Středočeského kraje. 
Michaela  Madarová /oddělení  komunikace  s  územními  samosprávnými  celky
a Asociací krajů ČR odbor Kancelář hejtmanky, Středočeský kraj/ 



KALENDÁŘ AKCÍ – PŘEHLED NA ROK 2017

28. 10. - Lampionový průvod ve Starých Ouholicích, od 18 hodin

9. 11. -  schůzka Spolku seniorů, od 14 hodin v sále OÚ

9. 11. - Beseda s Darinou Vymětalíkovou, sportovní redaktorkou ČT,  od 16  
hodin v sále OÚ

13. 11. - Zasedání Zastupitelstva obce, od 17 hodin v sále OÚ

14. 11. - focení v Mateřské škole

18. 11. - Poslední leč na sále OU, 20:00 

22. 11. - Kino Nová Ves, od 19 hodin v sále OÚ

25. 11. - návštěva trhů v Ředhošti - organizuje Spolek seniorů

25. 11. - Rozsvěcení vánočního stromu v Nových Ouholicích, od 17 hodin     
před bývalým zdrav. střediskem

1. 12. - koncert: Duo Freddy&Reddy (trampské písně), v 19 hodin v sále OÚ

2. 12. - Koloběh Říp

3. 12. - Novoveský Advent, od 15 hodin v Mateřské škole

9. 12. - Mikulášská zábava, od 20 hodin v sále OÚ

11. 12. - Zasedání Zastupitelstva obce, od 17 hodin v sále OÚ

24. 12. - Štědrý den na návsi, 14 hodin

• Každý čtvrtek od 19 do 20 hodin Cvičení s Hankou, sál úřadu Nová 
Ves. 

• Letošní svozy bioodpadu: 25. října, 8. listopadu, 22. listopadu.








